

Veterinary use only
Usage vétérinaire seulement

Antibiotic
Antibiotique

^{Pr} **Procaine Penicillin G**
Aqueous Suspension
Suspension Aqueuse

For Intramuscular Use
Pour usage intramusculaire

DIN 00491020

Net 100 mL / 250 mL / 500 mL

A sterile aqueous suspension of Penicillin G Procaine for the treatment of livestock and poultry diseases caused by organisms sensitive to penicillin.

Cautions: In case of anaphylactic or allergic reaction (acute respiratory distress, mouth breathing, recumbency), administer epinephrine immediately to prevent death.

Warnings: Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 5 days after the latest treatment with this drug. Milk taken from treated animals during treatment and within 72 hours after the latest treatment with this drug must not be used as food.

Keep out of reach of children.

Contents: Each mL contains Penicillin G Procaine 300,000 i.u. with 0.25 w/v Sodium Formaldehyde Sulfoxylate as a preservative.
Store below 15°C.

SHAKE WELL BEFORE USING

See accompanying insert for dosage and directions.

Dominion Veterinary Laboratories Ltd.
1199 Sanford Street
Winnipeg, Manitoba R3E 3A1
1-800-465-7122 - www.domvet.com

(L)
EXP

Une suspension stérile de Pénicilline G Procainique pour le traitement des infections causé par les organismes sensible à la pénicilline.

Précautions : En cas de réaction anaphylactique ou allergique (détresse respiratoire aiguë, respiration buccale, décubitus), administrer immédiatement de l'épinéphrine pour éviter la mort.

Mises en garde : Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 5 jours après le dernier traitement avec cette drogue. Le lait provenant des animaux traités ne doit pas être utilisé comme aliment dans un délai de 72 heures après la dernière dose.
Garder hors de la portée des enfants.

Formule : Chaque mL contient 300,000 u.i. de Pénicilline G Procainique avec 0,25 w/v Sodium Formaldehyde Sulfoxylate comme agent de conservation.
Conserver en-dessous de 15°C.

BIEN AGITER AVANT D'UTILISER

Consultez le pamphlet ci-inclus pour la mode d'emploi détaillé.

DIN 00491020

Pr Procaine Penicillin G Aqueous Suspension

Veterinary use only
Antibiotic

FOR INTRAMUSCULAR USE ONLY

INDICATIONS

Procaine Penicillin G is indicated for the parenteral treatment of infections caused by organisms susceptible to penicillin.

Cattle & Calves: For the treatment of shipping fever syndrome, wound infections, navel infections, foot rot, bacterial infections associated with pneumonia, as well as for bronchitis and tracheitis when caused by or associated with penicillin susceptible organisms.

Swine: For the treatment of mastitis, wound infections, bacterial infections associated with pneumonia, as well as for bronchitis and tracheitis when caused by or associated with penicillin susceptible organisms.

Horses: For the treatment of shipping fever syndrome, strangles, bacterial infections associated with pneumonia, as well as for bronchitis and tracheitis when caused by or associated with penicillin susceptible organisms.

Dogs, Cats, Rabbits, Mink, & Foxes: For the treatment of otitis externa, bacterial infections associated with pneumonia, as well as for bronchitis and tracheitis when caused by or associated with penicillin susceptible organisms.

ADMINISTRATION

Inject deep into the muscle every 24 hours. Continue treatment for 1-2 days after symptoms disappear. If no improvement is noted within 36-48 hours re-evaluate the diagnosis. Mild soreness may result following subcutaneous administration. This suspension should never be administered intravenously.

DOSAGE

Give 6,000 i.u. per Kg of body weight (1 mL/50 Kg). Increase the dose to 12,000 i.u. - 18,000 i.u. per Kg for serious infection (2-3 mL/50 Kg).

Body Weight	Minimum Dosage
1 - 10 Kg	¼ mL
10 - 20 Kg	¼ - ½ mL
20 - 50 Kg	½ - 1 mL
50 - 100 Kg	1 - 2 mL
100 - 200 Kg	2 - 4 mL
200 - 400 Kg	4 - 8 mL

CAUTIONS

In case of anaphylactic or allergic reaction (acute respiratory distress, mouth breathing, recumbency), administer epinephrine immediately to prevent death.

WARNINGS

Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 5 days after the latest treatment with this drug. Milk taken from treated animals during treatment and within 72 hours after the latest treatment with this drug must not be used as food. Penicillins can cause allergic reactions in sensitized individuals. In case of anaphylactic or allergic reaction, administer Epinephrine 1:1000 immediately. Keep out of reach of children.

DOMINION VETERINARY LABORATORIES LTD.
1199 Sanford Street - Winnipeg, Manitoba R3E 3A1

Pr Pénicilline G procaine
Suspension aqueuse

Usage vétérinaire seulement
Antibiotique

POUR ADMINISTRATION INTRAMUSCULAIRE SEULEMENT

INDICATIONS

La pénicilline G procaine est indiquée pour le traitement parentéral des infections causées par des organismes sensibles à la pénicilline.

Bovins, incluant les veaux : Pour le traitement du syndrome respiratoire infectieux (fièvre des transports), des infections de plaies, des infections de l'ombilic, du piétin, des infections bactériennes associées à la pneumonie, ainsi que de la bronchite et de la trachéite lorsque la maladie est causée par des organismes sensibles à la pénicilline ou est associée à ces organismes.

Porcs : Pour le traitement de la mammite, des infections de plaies, des infections bactériennes associées à la pneumonie, ainsi que de la bronchite et de la trachéite lorsque la maladie est causée par des organismes sensibles à la pénicilline ou est associée à ces organismes.

Chevaux : Pour le traitement du syndrome respiratoire infectieux (fièvre des transports), de la gourme, des infections bactériennes associées à la pneumonie, ainsi que de la bronchite et de la trachéite lorsque la maladie est causée par des organismes sensibles à la pénicilline ou est associée à ces organismes.

Chiens, chats, lapins, visons et renards : Pour le traitement de l'otite externe, des infections bactériennes associées à la pneumonie, ainsi que de la bronchite et de la trachéite lorsque la maladie est causée par des organismes sensibles à la pénicilline ou est associée à ces organismes.

ADMINISTRATION

Injecter profondément dans le muscle toutes les 24 heures. Poursuivre le traitement pendant 1 à 2 jours après la disparition des symptômes. Si aucune amélioration n'est observée dans les 36 à 48 heures, réévaluer le diagnostic. De légères douleurs peuvent être ressenties après l'administration sous-cutanée. Cette suspension ne devrait jamais être administrée par voie intraveineuse.

POSOLOGIE

Administrer 6 000 u.i. par kg de poids corporel (1 mL/50 kg). Dans le cas d'une infection grave, augmenter la dose à 12 000 u.i. - 18 000 u.i. par kg (2 - 3 mL/50 kg).

Poids corporel	Dose minimum
1 - 10 kg	¼ mL
10 - 20 kg	¼ - ½ mL
20 - 50 kg	½ - 1 mL
50 - 100 kg	1 - 2 mL
100 - 200 kg	2 - 4 mL
200 - 400 kg	4 - 8 mL

PRÉCAUTIONS

En cas de réaction anaphylactique ou allergique (détresse respiratoire aiguë, respiration buccale, décubitus), administrer immédiatement de l'épinéphrine pour éviter la mort.

MISES EN GARDE

Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 5 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Le lait provenant des animaux traités dans les 72 heures qui suivent la dernière dose ne doit pas être utilisé comme aliment. Les pénicillines peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. En cas de réaction anaphylactique ou allergique, administrer de l'épinéphrine 1:1 000 immédiatement. Garder hors de la portée des enfants.